

二零零八至二零零九年度海外及研究獎學金頒獎茶聚 5/6/2008

Tea Gathering for Postgraduate Scholarship Donors & Recipients 2008/2009



梁鶴年先生頒發其捐贈之「梁鶴年獎學金」予本院社會工作學系應屆畢業生梅朗心同學。梅同學將前往美國華盛頓大學修讀社會工作學碩士課程。

Ms Mui Long-sum Tabitha, a 2008 graduate in Social Work, received the S Leung Scholarship from the donor, Mr Stephen Leung. Ms Mui will pursue her master degree in Social Work at Washington University, USA.



院長馮國培教授頒發「邵逸夫爵士留學獎學金」予本院物理系應屆畢業生戴家琰同學。戴同學將前往美國州立科羅拉多大學(波德校區)修讀物理學博士課程。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented the Sir Run Run Shaw Postgraduate Scholarship to Ms Dai Jiayan, a 2008 graduate in Physics. Ms Dai will continue her doctoral degree in Physics at University of Colorado at Boulder, USA.



獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授頒發「鄭棟材研究獎學金」予本院計量金融學課程應屆畢業生李森同學。李同學將前往美國威斯康辛大學麥迪遜分校修讀計量金融學碩士課程。

Ms Li Sen, a 2008 graduate in Quantitative Finance, received the T C Cheng Postgraduate Scholarship from Professor Woo Kam-sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee. Ms Li will pursue her master degree in Quantitative Finance at University of Wisconsin - Madison, USA.



2006至2007年度梁鶴年獎學金獲獎人歐陽慧校友(最左)、2000至2001年度梁鶴年獎學金獲獎人黃宜馨校友(左二)返回母校參加茶聚,以當面答謝捐獎人梁鶴年先生(右二),並與應屆梁鶴年獎學金獲獎人梅朗心同學分享經驗。

Ms Viona Au Yeung, the recipient of the S Leung Scholarship 2006/2007 (far left), and Ms Elaine Wong, the recipient of the S Leung Scholarship 2000/2001 (second from left), came back to their *alma mater* and participated in the tea gathering to show their gratitude to Mr Stephen Leung (second from right), the scholarship donor, and to share their experiences with Ms Tabitha Mui, this year's recipient of the S Leung Scholarship.



院長馮國培教授頒發「周紹棠研究獎學金」予二零零六年度數學系畢業生盧智宇同學。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented the Dr S T Tso Postgraduate Scholarship to Mr Lo Chi-yu, a 2006 graduate in Mathematics.



捐獎人、獲獎同學及家長、嘉賓及書院教職員合照。

Scholarship donors, recipients and their families, guests and college staff at the tea gathering.